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Protokół Nr XXXIV/2013 z XXXIV sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 20 grudnia 2013r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
05

, zakończenia: 12
30

 

Stan Rady: 14 osób (1 osoba –M. Żurawiak zrzekła się mandatu radnego), obecni: 10 osób, 

nieobecni: 4 osoby  (Ł. Karski, W. Król, D. Maziakowski, M. Znamirowska). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Romuald Waniurski – planista, 

4. Sołtysi wg załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego we wsi Chwalisław w granicach części działki 

ewidencyjnej nr 145/5. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2013 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty 

Stok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy stałych komisji i Rady Miejskiej na 

2014 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2014 r. 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej; 

- przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeżeń zawartych 

w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
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- odczytanie opinii stałych komisji Rady przez Jej przewodniczących lub wyznaczonych 

członków komisji; 

- przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeżeń zawartych 

w opiniach komisji stałych; 

- przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały,  

- dyskusja nad projektem budżetu; 

- głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza; 

- głosowanie uchwały. 

10. Sprawy różne: 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym Stoku - Pani Krystyna Grzech o godz. 10
05

 

otworzyła XXXIV sesję. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, że zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący) 

przyjęła porządek obrad. 

 

Ad. 3: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

1) Życzenia świąteczne od: 

a) Stowarzyszenia „Pomocna Dłoń”. 

b) Pana Andrzeja Franków - Dyrektora Zarządu Transportu Miejskiego 

w Warszawie.  

c) Pana Tomasza Smolarza – Posła na Sejm RP. 

d) Starosty Ząbkowickiego. 

e) Pani Izabeli Mrzygłockiej – Posła na Sejm RP. 

f) Pani Moniki Wielichowskiej – Posła na Sejm. 
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g) Pani Agnieszki Kołacz- Leszczyńskiej. 

2) Certyfikat „Samorząd Przyjazny Rodzinie” nadany Gminie Złoty Stok przez Krakowską 

Akademię Profilaktyki. 

3) Pismo z dnia 18 grudnia 2013 r. od Państwa Heleny i Henryka Tchórzewskich w sprawie 

wybudowania ciepłociągu do sklepu przy ul. Chemików 1 a w Złotym Stoku. 

Na obrady dotarł radny Ł. Karski (10:08). 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że przeprowadziła rozmowę z Panem H. Tchórzewskim. 

Kwestią sporną nie jest konieczność uiszczenia przez wnioskodawcę kosztów budowy 

ciepłociągu, lecz ich wielkości. Zaproponowała, żeby pismem szczegółowo zajęła się 

Komisja Gospodarki i Budżetu.   

4) Pismo z dnia 10 grudnia 2013 r. znak LO.6220.11.2013 do wiadomości Rady 

wystosowane przez Burmistrza Złotego Stoku do spółki „Złoty Stok INNVESTMENT” 

w sprawie przedłożenia decyzji administracyjnej o pozwolenie na użytkowanie kotłowni. 

Burmistrz oznajmił, że w sprawie funkcjonowania kotłowni w biurowcu wpłynęła skarga 

mieszkańców oraz spółka w odpowiedzi na wystosowane pismo dostarczyła certyfikaty na 

urządzenia oraz potwierdzenia jakości miału węglowego.  

5) Pismo z dnia 12 grudnia 2013 r. znak IDP.782.25.2013 od Dolnośląskiej Służby Dróg 

i kolei we Wrocławiu w sprawie konieczności rozszerzenia zakresu opracowania projektu 

na zadanie „Budowa chodników wraz z odwodnieniem w ciągu drogi wojewódzkiej nr 

390 (ul. Spacerowa) w m. Złoty Stok. 

6) Rozstrzygnięcie Nadzorcze Wojewody Dolnośląskiego z dnia 6 grudnia 2013 r. znak 

NK-N.4131.165.25.2013.KW stwierdzające nieważność uchwały Nr XXXII/238/2013 

Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 30 października 2013 r. w sprawie przyjęcia 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Złoty Stok na 

lata 2014 – 2018. 

Burmistrz zapewnił, że w styczniu będzie przygotowany nowy projekt uchwały.  

7) Oferta z dnia 29 listopada 2013 r. złożona przez Cost Cutters Sp. z o.o kompleksowego 

opracowania planów gospodarki niskoemisyjnej. 

Burmistrz wyjaśnił, że plany opracowywane są przez gminy wówczas gdy są one 

wymagane w projektach, w których jednostki chcą uczestniczyć. Przypomniał o planie 

urządzeniowo – rolnym, którego opracowanie dofinansował w 80% przez Urząd 

Wojewódzki. Plan nie został jeszcze wykorzystany.  

8) E-mail z dnia 12 grudnia 2013 r. od Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przesyłający uchwałę Nr XXXVI/426/2013 Sejmiku Województwa 
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Opolskiego z dnia 26 listopada 2013 r. zmieniającą uchwałę w sprawie wykonania „Planu 

Gospodarki Odpadami dla Województwa Opolskiego”. 

Na przybył radny D. Maziakowski (10:20). 

 

9) Pismo z dnia 2 grudnia 2013 r. od Stowarzyszenia Samorządów Polskich 

Współdziałających z Parkami Narodowymi oraz Samorządów posiadających na swym 

terenie inne obszary prawnie chronione z siedzibą w Lutowiskach zachęcające do 

przystąpienia przez gminę Złoty Stok do w/w stowarzyszenia.  

Burmistrz poinformował, że powstał formalnie związek gmin, których ponad 50% terenu 

znajduje się w strefie parków narodowych, rezerwatów oraz obszarów chronionych Natura 

2000. Niestety parki krajobrazowe nie podlegają pod te klasyfikacje, a Złoty Stok wpisano na 

listę, ponieważ w mieście 52% to obszar chroniony Natura 2000. Ale Złoty Stok to nie tylko 

miasto, lecz cała gmina i biorąc pod uwagę sołectwa,  obszary chronione nie przekraczają 

50%. Zostanie sprawa wyjaśniona, dlaczego Złoty Stok znalazł się w tym wykazie. Ogólnie 

związek gmin chce uzyskać dodatkową subwencję ze względu na ograniczone możliwości 

inwestycyjne. 

 

Ad. 4: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 

R. Waniurski wyjaśnił, że uchwała dotyczy terenu w Błotnicy, a konkretnie działki nr 170/2 

o powierzchni ok. 2 ha. Projekt uchwały, zgodnie z procedurą planistyczną, uzyskał wszystkie 

pozytywne opinie i uzgodnienia.  W trakcie wyłożenia do publicznego wglądu nie zgłoszono 

żadnych uwag. Teren zostanie przeznaczony pod usługi, związane z handlem części 

samochodowych. Inwestor prowadzi już taką działalność w obrębie swojej działki. Część 

terenu zostanie wykorzystana na cele budowalne, jednak znaczna część działki pozostanie 

terenem zielnym.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 19 grudnia 2013 r. jednogłośnie (7 za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały. 

 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 
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uchwałę Nr XXXIV/251/2013 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 

 

Ad. 5: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego we wsi Chwalisław w granicach części działki 

ewidencyjnej nr 145/5. 

R. Waniurski oznajmiła, że uchwała dotyczy uchwalenia planu dla terenu znajdującego się we 

wsi Chwalisław. W ubiegłym roku Rada uchwaliła zmianę studium dla tego obszaru. Jest to 

kontynuacja rozpoczętych prac planistycznych. Działka nr 145/5 znajdująca się 

w Chwalisławiu ma służyć do rozszerzenia działalności gospodarstwa agroturystycznego. 

Wnioskodawca chce rozszerzyć działalność o obiekt gastronomiczny oraz obiekty 

gospodarcze. Pozostała część terenu zostanie w stanie naturalnym z dopuszczeniem 

elementów rekreacji, w tym z możliwością uruchomienia wyciągu narciarskiego.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 19 grudnia 2013 r. jednogłośnie (8 za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXIV/252/2013 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego we wsi Chwalisław w granicach części działki 

ewidencyjnej nr 145/5. 

 

Ad. 6: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2013 r. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że każdy z radnych otrzymał pismo z dnia 18 grudnia 

2013 r. w sprawie przejęcia udziałów w PPU „KOMA” Sp. z o.o. w Złotym Stoku. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała o nowym projekcie uchwały. Zapoznała radnych z jego 

treścią odczytując uzasadnienie do uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że zaproponowany projekt uchwały nie jest zatwierdzony 

przez Radcę Prawnego, przez co nie powinien być poddany pod głosowanie. Dodała, że 

ponownie Burmistrz proponuje zakup udziałów w spółce „KOMA”. Radna nie neguje faktu 
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zakupu udziałów, lecz według niej cena określona za udział nie powinna być wyliczona na 

podstawie bilansu za 2012 r. Do tego nie wiadomo, w jakiej kondycji finansowej spółka 

obecnie się znajduje. Zakup udziałów powinien zostać bardziej przemyślany, żeby gmina nie 

była później stratna. Do tego, sam prezes spółki o całej sprawie dowiedział się na dwa dni 

przed posiedzeniem Komisji. Burmistrz zapewnił, że spółka jest w dobrej kondycji 

finansowej. Za 10 miesięcy 2013 r. osiągnęła zysk w wysokości ponad 30 tys. zł. Dodał, że na 

poprzednim posiedzeniu Komisji był obecny prezes spółki, który udzielał informacji. Dodał, 

że obecnie te udziały są więcej warte.  

 

K. Grzech oznajmiła, że zakup udziałów nie jest złym pomysłem, jednak gmina powinna 

z tym zamiarem poczekać do wiosny.  

 

Następnie radny J. Tichanowicz odniósł się do pisma wystosowanego do radnych przez 

Burmistrza, informując że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym do wyłącznej 

kompetencji Rady należy zakup udziałów w spółce. Podzielił obawę Przewodniczącej Rady 

dotyczącą wyceny udziałów. Według radnego, wyceny powinien dokonać rzeczoznawca 

i wówczas Rada może podjąć decyzję w tej sprawie. W piśmie, Burmistrz straszy zmianą 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku, jednak na dzień dzisiejszy nie widomo co się 

zmieni.  Podkreślił, że w przyszłości gmina będzie zobowiązana inwestować w majątek, który 

przejmie na siebie.  

 

Przewodnicząca Rady oznajmiała, że pochopny zakup udziałów spółki nie jest dobrym 

pomysłem. Lepiej będzie poczekać do wiosny i zakupić je za cenę na podstawie bilansu za 

2013 r. Dodała, że przed poddaniem uchwały pod głosowanie ogłosi przerwę podczas której 

skonsultuje z Nadzorem Wojewody oraz RIO, czy uchwała bez opinii Radcy Prawnego może 

zostać podjęta.  

 

Radny A. Rapacz oznajmił, że jeśli Przewodnicząca Rady zauważyła, że uchwała nie ma 

opinii Radcy Prawnego, to mogła ją na początku wycofać z porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że dopiero w dniu dzisiejszym otrzymała projekt uchwały.  

 

A. Rapacz uznał, że opinia Radcy Prawnego będzie odnosić się jedynie do podstawy prawnej, 

a nie do  kwestii finansowych. Burmistrz dodał, że zgodnie ze statutem Gminy Złoty Stok, 

w uzasadnionych przypadkach Rada może podjąć uchwałę bez opinii Radcy Prawnego. 

Przypomniał, że jeden z radnych od kilku lat zarzucał Burmistrzowi, że  nie podjął żadnych 

kroków mających na celu połączenie dwóch spółek, wykonujących zadania o charakterze 

komunalnym. W sytuacji gdy pojawiła się taka możliwość to ten sam radny jest przeciw tym 

działaniom.  Odparł zarzut Przewodniczącej dotyczący niewiedzy prezesa co do zbycia 
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udziałów, informując że prezes w kwietniu wiedział, że udziały są do zbycia, być może nie 

wiedział, że chce je zakupić gmina, ponieważ wolę zbycia udziałów musiała wydać Rada 

Nadzorcza oraz zatwierdzić prezes spółki. Przypomniał, że dla Rady sprawa nie powinna być 

zaskoczeniem, ponieważ kwestia wykupu udziałów w tej spółce była często poruszana przez 

radnych na sesjach.  Kwestia wyceny udziałów jest prawnie uregulowana i nie robi tego 

rzeczoznawca. Rzeczoznawca jest powoływany do wyceny majątku. Od 2010 r. spółka na 

wywozie śmieci miała straty, aż do 2013 r. Przez 10 miesięcy b.r. strata jest tylko 17 tys. zł, 

a pod rządami nowej ustawy spółka wykazuje zysk. To może się przyczynić do wzrostu 

wartości udziałów. 

 

Następnie głos zabrał radny A. Rapacz mówiąc, że w związku z wejściem w życie nowej 

ustawy, która narzuca na gminę gospodarkę odpadami. Obecnie za całość odpowiada gmina. 

Przetarg na wywóz odpadów może wygrać inna, duża  firma, spoza gminy Złoty Stok, 

w takiej sytuacji gmina straci całkowicie wpływ na gospodarkę odpadami. Dodał, że spółki 

komunalne mają możliwość dokonać modernizacji za środki unijne. Przez kolejne 7 lat można 

zakupić niezbędny sprzęt dla spółki, za środki unijne. Przypomniał, że dotychczas nie udało 

się zmotywować zarządcy wspólnot do złożenia wniosku o termomodernizację zarządzanych 

budynków, podczas gdy zarządcy bloków uzyskali dotacje. 

 

J. Tichanowicz oznajmił, że sprawa zakupu udziałów może odbyć się w innym czasie, bez 

pośpiechu.   

 

A. Rapacz przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki i Budżetu prowadzona była 

dyskusja w obecności prezesa spółki. Z ust prezesa radni dowiedzieli się, że spółka jest 

w dobrej kondycji finansowej. Jeżeli spółce nie uda się wygrać przetargu na wywóz śmieci, to 

będzie zajmować się administracją budynków, natomiast gminie pozostanie problem 

z gospodarką odpadami.  

 

Przewodnicząca zapewniła, że sam fakt zakupu udziałów nie jest złym pomysłem. Jej obawa 

jest co do kwoty za udziały. Czy jest to racjonalna kwota 3500 zł za udział. A. Rapacz 

oznajmił, że aby kupić udziały, to musi się znaleźć chętna osoba do ich sprzedaży. Gmina nie 

może wykupić ich kiedy będzie chciała. 

 

Burmistrz oznajmił, że prowadzone były negocjacje z właścicielami udziałów, co do ceny 

i gmina proponowała 2.500 zł za udział, jednak nie udało się utrzymać tej ceny. W związku 

z czym właściciele pisemnie sami zaproponowali cenę za udział. Właściciele podali cenę za 

udział, zgodnie z jego wyceną.  
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Przewodnicząca poprosiła Burmistrza o przedstawienie  jego zamierzeń, po zakupieniu 

udziałów. Burmistrz oznajmił, że wykup udziałów nie gwarantuje połączenia dwóch spółek. 

Jednak z rozmów, jakie przeprowadził, nie ma przeciwwskazań, żeby te dwie spółki połączyć. 

Połączenie spółek, o ile do niego dojdzie, będzie się wiązać z redukcją zatrudnienia. 

Burmistrz wspomniał o bieżących problemach ze spółką, takich jak brak zorganizowania 

i poinformowania mieszkańców o PSZOK – Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych, czy też fakcie nie rozwiezienia jeszcze przez pracowników spółki dawno 

zakupionych kontenerów na odpady segregowane. Póki co, gmina ma tylko jednego 

przedstawiciela w Radzie Nadzorczej spółki.  

 

W dyskusji udział wzięła radna J. Frankowicz, która uznała, że radni prowadzą zawziętą 

rozmowę o kwotę, która stanowi zaledwie 0,4 dochodów gminy. Dodała, że zatrudnienie 

biegłego księgowego do wyceny udziałów to dodatkowy koszt, rzędu 8 tys. zł lub i więcej. 

Stwierdziła, że w spółce relacja ilości pracowników umysłowych do pracowników fizycznych 

jest zachwiana.  

 

Przewodnicząca Rady, przed poddaniem uchwały pod głosowanie, ogłosiła przerwę 

(11:20-11:35). Po przerwie na obrady przybył radny W. Król. 

  

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (10 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące) 

podjęła uchwałę Nr XXXIV/253/2013 w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 

2013 r. 

 

 Ad. 7: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty 

Stok. 

Przewodnicząca Rady przypomniała, że wieloletnia prognoza finansowa była przedmiotem 

obrad każdej komisji. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opiniami: 

1) Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 27 listopada 2013 r. 

większością głosów pozytywnie (7 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) opiniowała projekt 

uchwały. 

2) Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 4 grudnia 2013 r. jednogłośnie pozytywnie 

(5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały. 
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3) Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2013 r. większością 

głosów (6 za,1 przeciw, 1 wstrzymujący) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu do wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty Stok. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

podjęła uchwałę Nr XXXIV/254/2013 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Złoty Stok. 

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy stałych komisji i Rady Miejskiej na 

2014 rok. 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi zmianami: 

1) W planie pracy Komisji Edukacji i Spraw Społecznych w I kwartale zamiast punktu 4 – 

sprawy społeczne wstawić punkt: Zapoznanie się  z oceną zasobów społecznych Gminy 

Złoty Stok za 2013 r. 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie przyjęła zmianę do planu pracy Komisji 

Edukacji i Spraw Społecznych.  

2) W planie pracy Komisji Gospodarki i Budżetu w I kwartale zamiast punktu 1 będzie 

punkt – Posiedzenie wyjazdowe – przegląd dróg.  

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie przyjęła zmianę do planu pracy Komisji 

Edukacji i Spraw Społecznych.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXIV/255/2013 w sprawie przyjęcia planu pracy stałych komisji i Rady 

Miejskiej na 2014 rok. 

 

Ad. 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2014 r. 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

Przewodnicząca Rady przypomniała, że budżet był omawiany na każdej Komisji 

i wszyscy radni się z nim zapoznali.  

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej; 
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Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie pozytywnej opinii do projektu uchwały budżetowej. 

- przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeżeń zawartych 

w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

Burmistrz pozytywnie ustosunkował się do opinii RIO.  

- odczytanie opinii stałych komisji Rady przez Jej przewodniczących lub 

wyznaczonych członków komisji; 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi opiniami: 

Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 27 listopada 2013 r. 

większością głosów (4 za, 2 przeciw, 3 wstrzymujące) pozytywnie  opiniowała projekt 

budżetu na 2014 r.  

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 4 grudnia 2013 r. jednogłośnie  (5 za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt budżetu na 2014 r. 

Ostateczna opinia Komisji Gospodarki i Budżetu: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2013 r. większością 

głosów (6 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

- przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeżeń zawartych 

w opiniach komisji stałych; 

Burmistrz pozytywnie ustosunkował się do opinii stałych Komisji Rady, nie wnosząc 

zastrzeżeń. 

- przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały,  

Przewodnicząca Rady odczytała autopoprawki do projektu budżetu. 

- dyskusja nad projektem budżetu; 

W dyskusji udział wziął radny A. Grygiel, według którego radni powinni zabezpieczyć 

Złoty Stok w dostawę wody poprzez wyremontowanie rurociągu od Płonicy do granicy 

gmin. Obecne ujęcia, zasilające miasto w wodę, funkcjonują tylko dlatego, że Lasy 

Państwowe to tolerują. Do tego ujęcia nie są odpowiednio zabezpieczone. Gmina nie 

będzie mogła zapobiec wycince drzew na stoku Jawornika. Przypomniał,  że ten wodociąg 

został już po części wyremontowany. Zaproponował, żeby to zadanie wprowadzić do 

przyszłorocznego budżetu. 

 

Następnie głos zabrał radny J. Tichanowicz, który przypomniał, że był to jego wniosek 

złożony na Komisji.  
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J. Frankowicz oznajmiła, że w trakcie roku, po przeprowadzonych przetargach na 

wykonanie inwestycji, powstają oszczędności. W związku z tym wnioskowała, żeby 

powstałe oszczędności były przeznaczone w pierwszej kolejności na remont 

wnioskowanego przez Pana J. Tichanowicza rurociągu. Nie musi to być remont całego 

odcinka, ale najważniejsze, żeby był on sukcesywnie remontowany.  Zwróciła się 

z prośbą do radnych o poparcie jej wniosku.  

 

Przewodnicząca Rady przekazała informację od Przewodniczącej Rady Powiatu 

o zabezpieczonych środkach w budżecie powiatu na remonty dróg i chodników 

w systemie finansowym 50% na 50%. 

 

- głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza; 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (11 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący) 

przyjęła autopoprawki do projektu budżetu gminy na 2014 r. 

 

- głosowanie uchwały. 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (11 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący) 

podjęła uchwałę Nr XXXIV/256/2013 w sprawie budżetu gminy na 2014 r. 

 

Ad. 10: 

Sprawy różne: 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Radni otrzymali pisemną odpowiedź Burmistrza na wnioski zgłaszane na poprzednich 

posiedzeniach.  

 

J. Tichanowicz przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu apelował do Burmistrza 

o wykorzystanie zaległego urlopu.  Przewodnicząca rady oznajmiła, ze rozeznała sprawę 

i Burmistrz posiada ogólnie 46 dni urlopu do wybrania, z czego 20 dni z poprzedniego 

roku.  

 

J. Tichanowicz zarzucił Burmistrzowi, że zgodnie z jego oświadczeniem majątkowym, 

opublikowanym w Biuletynie Informacji Publicznej Burmistrz wykonuje jeszcze 

dodatkowe prace, poza Urzędem. Burmistrz wyjaśnił, że są to koszty szkoleń,  w których 

brał udział i które musiał wpisać, ponieważ musi odprowadzić za to podatek. To nie jest 
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żaden dochód tylko koszt Powiatowego Urzędu Pracy na szkolenie Powiatowej Rady 

Zatrudnienia.  

J. Frankowicz oznajmiła, że są propozycje zmiany przepisów prawnych, w taki sposób, 

żeby niewykorzystane urlopy przepadały. 

 

− Zapytania i wolne wnioski. 

J. Tichanowicz stwierdził, że pomimo działań Pana Z. Śleziaka nadal psy załatwiają swoje 

potrzeby fizjologiczne na boisku. 

 

A. Grygiel zgłosił, że z komina na biurowcu wydobywa się nadmierny dym. Burmistrz 

powinien podjąć jakieś działania w tej sprawie.  

 

Ad. 11: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 12:30  XXXIV sesję Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 

 


